
Protokoll från styrelsemöte -
Föreningen Samhällsvetarna Uppsala
Organisationsnummer: 802439-0711

Datum: 2024-11-18 Plats: Enequistrummet Tid: 17.15

Närvarande
Emelie Schlyter (Ordförande)
Malva Lewerin (Skattmästare)
Samuel Weber (Sekreterare)
Lina Ericsson (Näringsliv)
Josefin Lagerquist (Aktivitet)
Matilda Nilsson (Näringsliv)
Albin Pöppel (General)
Tilda Gustafsson (Kultur och utbildning)
Leo Nenzén (Kultur och utbildning)
Saga Madisson (Mentorskap)
Felix Boström (Mentorskap)
Daniel Nestor (Idrott)
Alicia Khoury (PR)
Sarah Dorenius (General)
Mille Rensvik (General)
Ellen Gisslegård (General)

Frånvarande
Bartosz Stroinski (General)
Ingrid Raisis (Vice ordförande)
Lisa Andersson (General)
Alice Eyre (Fotograf)
Vilma Bodin (Sånganförare)
Måns Bergenheim (Idrott)
Lars Ljungberg (Aktivitet)
Taiyo Nohira (PR)
Hanna Magneryd (General)

1. Mötets öppnande
Ordförande Emelie förklarar mötet öppnat.

2. Formalia
a) Val av mötesfunktionärer

Styrelsen beslutar att
- välja Emelie till mötesordförande
- välja Samuel till mötessekreterare
- välja Ellen och Matilda till justerare

b) Godkännande av kallelsen

Kallelsen kom den 11 november på mail.
Styrelsen beslutar att



- godkänna kallelsen

c) Godkännande av dagordningen
Lägger till följande punkter i dagordningen, under punkt 3:

a) lägesrapport
b) styrelsens input

Styrelsen beslutar att
- godkänna dagordningen efter ändringar

3. Sångbok
a) Lägesrapport
Gjort klart layouten till nya sångboken, väntar på feedback och input från styrelsen. Siktar på
att ha en tryckfil färdig den fjärde december.

b) Styrelsens input
Albin antecknar styrelsens feedback och input så sångboksgruppen har den. Vi föreslår
förändringar med bucketlisten så den kan användas på sittningar och att det är enhetliga namn
på nationerna. Vi diskuterar också hur förordet kan skrivas om. En ny sång samt slutordet
fanns inte med i dokumentet, så vi kollar på det till nästa styrelsemöte.

4. Ordförande har ordet
a) Lägesrapport
Vårt skåp som gick sönder går inte att laga, så just nu har vi inget skåp. Institutionen ska hålla
utkik om det dyker upp ett skåp. Har skrivit massa intyg och pratat med Sejfa om att sponsra
merch, insparken och biljetter till julsittningen men det har stått lite still. Ska ha intro med
generalerna efter mötet. Påminner om att det finns kvar platser på programrådet för
samvetarprogrammet.

b) Utlysning sånganförare
Det är inte några problem att byta sånganförare, det har kommit in en ansökan än så länge.
Ansökan hålls öppen till 1:a december, och så beslutar vi den 4:e december.

c) Examensceremoni
En person har hört av sig som vill ha en examensceremoni den här terminen.

5. Vice ordförande har ordet
a) Lägesrapport

—



6. Sekreterare
a) Lägesrapport

Inte hänt så mycket. Ska kolla om vi kan sälja biljetter till evenemang och insparken via
eBas.

7. Ekonomi
a) Lägesrapport

Har gjort ett första utkast till en ny budget. Går igenom förändringar i budgeten med
styrelsen, och hur den ser ut nu.

8. Generaler
a) Lägesrapport

De gamla generalerna har haft överlämning med de nya generalerna. De nya generalerna har
börjat fixa inför insparken. Fadderansökan läggs ut imorgon, ska fastställa datum för
evenemang under insparken så ansökan till ölisar också kan skickas ut.

9. Idrott
a) Lägesrapport
Har dragit igång futsal, det var 14 stycken som var med förra gången. Ska börja planera för
andra idrottsevenemang, så tar emot förslag från styrelsen.

10. Näringsliv
a) Lägesrapport
Ska ha uppstart med merchgruppen på onsdag. Har inte fått någon mer napp på spons till
sångböckerna. Lokal är bokad till Linkedin föreläsning.

11. Kultur- och utbildningsutskottet
a) Lägesrapport

Har haft möte med två studenter som tar examen i slutet av den här terminen, de var taggade
på att anordna examensceremoni. Det verkar finnas ett stort intresse för att anordna en. Ska
lägga upp en långsiktig plan på hur examensceremonier ska se ut framöver. Institutionen är
villiga att samarbeta på den fronten. Funderar på att starta pluggstuga. Felix stöttar den idén
då sista mentorskapsmötet för terminen är imorgon, Sarah tillägger att det hade varit
uppskattat med pluggstuga.

b) Mentorskap
Har sista mötet för terminen imorgon. Hade varit kul att göra något under delkurs 3.

12. Aktivitetsutskottet



a) Lägesrapport
Des X var lyckat, även om boendet var sådär. Stocken kommer dra av pengar från fakturan på
halloweensittningen. Försäljning till karaoken har öppnat. Biljettsläpp till julsittningen är den
25:e november. Spexgruppen har börjat med julspexet, har möte igen på onsdag.

b) Sånganförare
Vilma inte närvarande, Emelie fyller i att ansökan till ny sånganförare är öppen och att Vilma
ska träffa dem som söker.

13. PR
a) Lägesrapport
Det går bra, mycket som läggs ut på sociala medier nu. Är dock något infotugnt, så ska
försöka minska på det. Webbhostingen behöver flyttas, ska försöka lösa det själv. När den nya
sånganföraren är invald ska den och de nya generalerna fotograferas, samt hela styrelsen.
Finns ett förslag på att skicka ut ett tack till våra medlemmar för den här terminen, kul om
styrelsen syns lite mer.

14. Projektgrupper
a) Spex
Ansökan låg ute men ingen sökte till gruppen. Rollerna som behövs till julspexet är dock
fyllda. Vill gärna få med spex under insparken.

b) Merch
—

c) Examensceremoni
—

d) Övrigt
Kommer förslag om vi ska ha medlemsbrev varje månad.

15. Nästa möte
4:e december, samma tid och plats

16. Övriga frågor

17. Mötets avslutande
Ordförande förklarar mötet avslutat.

Sekreterarens namn:

Samuel Weber



Justerat av:

Ellen Gisslegård

Matilda Nilsson


